

Booking conditions for events organized by COMEED, including

Digital Rheumatology Day www.digitalrheumatology.org

Common Ground Meeting www.common-ground.meeting.org

Intelligent Oncology Events www.intelligent-oncology.org

Rheuma Top www.rheumatop.org

NK & ILC Symposium www.nk-symposium.org

Webinars on behalf of the Digital Rheumatology Network

by the organizer

COMEED- medical conferences, meetings & education

Sina Reis-Balikcioglu

Albert-Schweitzer-Str.12 a

D-65812 Bad Soden

Tax number: 046 860 00 197

1. Scope

These booking conditions govern the contractual relationship between the participants in the event and the organizer. By registering for the event, you accept the validity of these booking conditions. Any deviating terms and conditions of the participants are not valid.

2. Registration/confirmation of registration

You can register online via one of our event pages. The contract is concluded with an order confirmation (e.g., by email) or with the debiting of the participation fee. Registrations are considered in the order in which they are received by us.

If we offer an event as a hybrid event, you can choose between "on-site" and "online" participation options.

3. Services

Our services include the components described on the respective event homepage. Unless otherwise stated there, these are

- Participation in the event on site or online
- Conference drinks and refreshments during breaks
- Catering for the supporting program
- Certificate of participation
- Establishing contact with other participants, the organizer, and sponsors

The events are carefully prepared and conducted by qualified speakers. We accept no responsibility for the topicality, accuracy, and completeness of the event content, conference documents, or the usability of the event for the professional or personal purposes of the participants.

Unless expressly agreed otherwise, the organizer is not responsible for organizing travel and accommodation. Participants are responsible for this themselves.

4. Requirements for online participation

If you have decided to participate online, you will receive access data for the event with or following the registration confirmation. If you need to obtain or set up a password to access , please treat it as confidential and do not disclose it to third parties.

For online participation, you are responsible for meeting certain technical requirements. These are usually easy to fulfill. Please ensure that you have the necessary hardware, i.e., a PC, Mac, tablet, or smartphone, and that you have access to a stable Internet connection (broadband/DSL, mobile LTE).

5. Subject to change

The organizer reserves the right to make changes to the event program as long as the overall character of the event remains unchanged. This includes, in particular, replacing announced speakers and changing the venue, especially if the new speaker is equally qualified or the new venue is at least equivalent and located in the same city or region.

If there are obstacles to the event taking place in the form of one or more speakers being unable to attend or disruptions at the venue, especially in cases of "force majeure" (e.g., war, revolutions, strikes, natural disasters, or pandemics beyond our control), we may postpone the event to a reasonable new date, whereby an alternative date within the next 12 weeks is generally considered reasonable. If an event cannot be held within a reasonable period of time or if the "force majeure" lasts longer than three months, we will cancel the event in accordance with No. 6.

6. Cancellation

We reserve the right to cancel the event

- for organizational reasons (e.g., if the minimum number of participants is not reached) up to 14 days before the event date
- for important reasons for which we are not responsible (e.g., illness/accident of speakers) up to and including the event date;
- due to force majeure or if legal restrictions prevent the event from taking place, up to and including the date of the event.

In the event of cancellation by us, the participation fee including VAT will be refunded. Any further liability and claims for damages are excluded with the restrictions set out in No. 11 "Liability."

7. Withdrawal

Participants may withdraw from the contract at any time in writing (e.g., by email or post). Withdrawal is declared upon receipt by us.

Consequences of withdrawal for on-site participation:

- Upon declaration of withdrawal, no later than 14 days before the date of the event, the obligation to pay the participation fee shall lapse.
- If withdrawal is declared up to the 7th day before the event date, the participation fee is reduced to 50%.
- If withdrawal is declared up to the 6th day of the event or if the participant does not attend without declaring withdrawal, the full participation fee is due.

Consequences of withdrawal for online participation:

- If you cancel at least 5 days before the event date, you are not required to pay the participation fee.
- If cancellation is declared up to the 2nd day before the event date, the participation fee is reduced to 50%.
- If you cancel on the day of the event or do not attend without giving notice of cancellation, the full participation fee is due.

In the event of withdrawal, we will refund any excess participation fees within 14 days of the declaration of withdrawal using the same payment method used for payment.

Please note that in the event of withdrawal, you must also cancel any hotel reservations, train

tickets, airline tickets, etc. that you have booked yourself.

8. Substitution and conversion into a voucher

Participants may transfer their participation rights to a substitute participant by written declaration up to the day of the event, or convert their participation rights into a voucher for the same amount and use it to participate in another event within the following 24 months.

9. Due date and payment, default, offsetting

The participation fee is per person and event date plus statutory value added tax.

Unless other payment terms have been agreed, payment is due upon confirmation of registration. If a different date is specified in the invoice, this date shall apply. If the participation fee is not paid or is paid late, participants may be excluded from the event.

The participation fee must be paid using one of the payment methods offered for the event. The organizer reserves the right to exclude certain payment methods in individual cases. Payment by cash or check is not accepted.

10. Copyrights Right to one's own image

All conference documents relating to our events are protected by copyright. Participants are granted a simple, non-transferable right of use for personal use only. In particular, participants and third parties are not permitted to change the content or editorial form of the conference documents, either in whole or in part, or to use modified versions, copy them for third parties, make them publicly available or forward them, post them on the Internet or other networks for a fee or free of charge, imitate them, resell them or use them for commercial purposes. These provisions also apply to the image and sound recordings of the event itself.

Video and audio recordings of the speakers may be made during the event. It is not our intention to record the participants. In individual cases, participants may also be recorded, for example if they ask the speaker a question or enter the recording area of the video recording. This recording is visible to you. If you enter the recording area, we assume that you consent to being recorded. If you do not wish to be recorded, please do not enter the recording area in this manner.

During the event, photographs or video recordings may be made for documentation purposes and for marketing purposes, such as advertising future events. You will also be notified of this recording. If you enter the recording area, we assume that you agree to this. If you do not wish to be recorded, please do not enter the recording area or notify the persons making the recordings.

11. Liability

We are liable for damages within the scope of the statutory provisions in accordance with the following provisions.

- Unlimited for damages resulting from injury to life, limb, or health, as well as for damages caused by intent or gross negligence on our part, on the part of our legal representatives or vicarious agents, as well as for damages resulting from non-compliance with a guarantee or due to fraudulently concealed defects.
- Limited to compensation for foreseeable damage typical for this type of contract for damage resulting from a slightly negligent breach of essential contractual obligations by us or our legal representatives or vicarious agents. Essential contractual obligations are obligations whose fulfillment is essential for the proper execution of the contract and on whose compliance the contractual partner may regularly rely.
- Limited to EUR 15,000 for other cases of slightly negligent conduct per claim.

Other claims for damages by participants are excluded. The provisions of the Product Liability Act remain unaffected.

The limitations of the above provisions also apply in favor of legal representatives and vicarious agents if claims are asserted directly against them.

12. Online platform for out-of-court dispute resolution

We are obliged to inform consumers of the existence of the European Commission's online dispute resolution platform, which can be found here: <https://webgate.ec.europa.eu/odr>. However, we do not participate in dispute resolution proceedings before a consumer arbitration board and are not obliged to do so.

13. Applicable law, place of jurisdiction, and place of performance

German law applies, excluding the UN Convention on Contracts for the International Sale of Goods. Insofar as the participants are companies, Frankfurt is agreed as the place of performance and jurisdiction.

14. Right of withdrawal

You have the right to withdraw from this contract within fourteen days without giving any reason. The withdrawal period is fourteen days from the date of conclusion of the contract.

To exercise your right of withdrawal, you must inform us, comeed, Sina Reis-Balikciolgu, Albert-Schweizze-Str. 12a, D-65812 Bad Soden (sina.reis@comeed.ch), of your decision to withdraw from this contract by means of a clear statement (e.g., a letter sent by post, fax, or email). You may use the attached sample withdrawal form, but this is not mandatory. To meet the withdrawal deadline, it is sufficient for you to send your notification of exercising your right of withdrawal before the withdrawal period expires.

Consequences of withdrawal

If you withdraw from this contract, we shall reimburse you for all payments we have received from you without delay and at the latest within fourteen days of the day on which we receive notification of your withdrawal from this contract. We will use the same means of payment for this reimbursement as you used for the original transaction, unless expressly agreed otherwise with you; in no event will you be charged for this repayment. If you have requested that the services should begin during the withdrawal period, you shall pay us a reasonable amount corresponding to the proportion of the services already provided up to the time you notify us of the exercise of the right of withdrawal with respect to this contract in comparison to the total scope of the services provided for in the contract.

Exclusion of the right of withdrawal

The right of withdrawal expires in the case of a contract for the delivery of digital content or participation in events at the latest when we have begun to perform the contract or, in the case of an event, have already performed the service and you

- have expressly agreed that we may begin performing the contract before the expiry of the withdrawal period and
- have confirmed your knowledge that you lose your right of withdrawal upon commencement of performance (or, in the case of events, upon complete performance) by giving your consent.

Sample withdrawal form

If you wish to withdraw from the contract in accordance with the above withdrawal policy, you can fill out this form and return it to us. However, use of the form is not mandatory.

To

COMEED- medical conferences, meetings & education
Sina Reis-Balikcioglu
Albert-Schweitzer-Str.12 a
D-65812 Bad Soden
Tax number: 046 860 00 197

I/we (*) hereby revoke the contract concluded by me/us (*) for the provision of the following service:

Booked on (*)
Name of consumer(s)
Address of consumer(s)
Signature of consumer(s) (for paper notifications)
Date

DEUTSCH:

Buchungsbedingungen von COMEED organisierten Veranstaltungen, u.a.

Digital Rheumatology Day www.digitalrheumatology.org
Common Ground Meeting www.common-ground.meeting.org
Intelligent Oncology Events www.intelligent-oncology.org
Rheuma Top www.rheumatop.org
NK & ILC Symposium www.nk-symposium.org
Webinare im Namen des Digital Rheumatology Networks

des Veranstalters

COMEED- medical conferences, meetings & education
Sina Reis-Balikcioglu
Albert-Schweitzer-Str.12 a
D-65812 Bad Soden
Steuer Nummer: 046 860 00 197

15. Geltungsbereich

Diese Buchungsbedingungen regeln das Vertragsverhältnis zwischen den Teilnehmenden an der Veranstaltung und dem Veranstalter. Mit der Anmeldung zu der Veranstaltung akzeptieren Sie die Geltung dieser Buchungsbedingungen. Abweichende Geschäftsbedingungen der Teilnehmenden haben keine Gültigkeit.

16. Anmeldung/Anmeldebestätigung

Ihre Anmeldung erfolgt online über eine unserer Veranstaltungsseiten. Der Vertrag kommt mit einer Bestellbestätigung (z.B. per E-Mail) oder mit der Abbuchung des Teilnehmerbetrags zustande. Anmeldungen werden in der Reihenfolge des Eingangs bei uns berücksichtigt.

Wenn wir eine Veranstaltung als Hybridveranstaltung anbieten, können Sie zwischen den Teilnahmemöglichkeiten „vor Ort“ und „Online“ wählen.

17. Leistung

Unsere Leistungen umfassen die auf der jeweiligen Veranstaltungshomepage beschriebenen Bestandteile. Soweit dort nicht anders beschrieben sind dies

- Teilnahme an der Veranstaltung vor Ort oder Online
- Tagungsgetränke und Pausenbewirtung
- Bewirtung bei dem Rahmenprogramm
- Teilnahmebescheinigung
- Herstellung des Kontaktes zu anderen Teilnehmenden, dem Veranstalter und Sponsoren

Die Veranstaltungen werden von qualifizierten Referenten:innen sorgfältig vorbereitet und durchgeführt. Wir übernehmen keine Verantwortung für die Aktualität, Richtigkeit und Vollständigkeit in Bezug auf die Veranstaltungsinhalte, die Tagungsunterlagen und die Verwertbarkeit der Veranstaltung für berufliche oder persönliche Zwecke der Teilnehmenden.

Soweit nicht ausdrücklich anders vereinbart schuldet der Veranstalter nicht die Organisation der Anreise und der Unterkunft. Dafür sind die Teilnehmenden selbst verantwortlich

18. Voraussetzungen für die Online-Teilnahme

Wenn Sie sich für eine Online-Teilnahme entschieden haben, erhalten Sie mit oder im Nachgang zu der Anmeldebestätigung Zugangsdaten für die Veranstaltung. Soweit Sie für den Zugang ein Passwort erhalten oder einrichten müssen, behandeln Sie dies bitte vertraulich und geben dies nicht an Dritte weiter.

Für die Online-Teilnahme obliegt es Ihnen, einige technische Voraussetzungen zu schaffen. Diese werden in aller Regel unproblematisch erfüllt. Bitte stellen Sie sicher, dass Ihnen als technischen Mindestvoraussetzungen für eine Teilnahme die erforderliche Hardware, also ein PC, Mac, Tablet oder Smartphone zur Verfügung stehen und dass Sie Zugang zu einem stabilen Internet-Zugang haben (Breitband/DSL, mobil LTE).

19. Änderungsvorbehalt

Der Veranstalter behält sich vor, Änderungen des Veranstaltungsprogramms vorzunehmen solange der Gesamtcharakter der Veranstaltung dabei gewahrt bleibt. Dies beinhaltet insbesondere angekündigte Referenten:innen zu ersetzen und den Veranstaltungsort zu ändern, insbesondere wenn der neue Referent:in gleich qualifiziert bzw. der neue Veranstaltungsort mindestens gleichwertig ist und sich in der gleichen Stadt bzw. Region befindet.

Liegen Hindernisse für die Durchführung der Veranstaltung in Form der Verhinderung eines oder mehrerer Referenten:innen oder Störungen am Veranstaltungsort insbesondere in Fällen „Höhere Gewalt“ (z.B. Krieg, Revolutionen, Streik, Naturkatastrophen oder Pandemien, die außerhalb unserer Einflussphäre liegen), können wir die Veranstaltung auf einen angemessenen neuen Zeitpunkt verschieben, wobei grundsätzlich ein Alternativtermin innerhalb der nächsten 12 Wochen als angemessen gilt. Sollte eine Veranstaltung innerhalb eines angemessenen Zeitraums nicht durchgeführt werden können oder dauert die „Höhere Gewalt“ länger als drei Monate an, sagen wir die Veranstaltung gemäß Nr. 6 ab.

20. Absage

Wir behalten uns das Recht vor, die Veranstaltung

- aus organisatorischen Gründen (z.B. Unterschreiten der Mindestteilnehmerzahl) bis zum 14. Tag vor dem Veranstaltungstermin
- aus wichtigen Gründen, die von uns nicht zu vertreten sind (z.B. Erkrankung/Unfall von Referenten) bis einschließlich am Veranstaltungstermin;
- aufgrund höherer Gewalt oder wenn gesetzliche Beschränkungen eine Veranstaltungsdurchführung verhindern, bis einschließlich am Veranstaltungstermin abzusagen.

Im Falle einer Absage durch uns wird der Teilnahmebetrag inclusive Mehrwertsteuer zurückgestattet. Darüberhinausgehende Haftungs- und Schadensersatzansprüche sind mit den Einschränkungen gemäß der Regelung in Nr. 11 „Haftung“ ausgeschlossen.

21. Rücktritt

Ein Rücktritt vom Vertrag ist für Teilnehmende jederzeit in Textform möglich (z.B. per E-Mail oder Post). Der Rücktritt ist mit Eingang bei uns erklärt.

Rücktrittsfolgen für vor Ort Teilnahme:

- Bei Erklärung des Rücktritts, spätestens am 14. Tag vor dem Veranstaltungstermin entfällt die Pflicht zur Leistung des Teilnahmebeitrags.
- Wird bis zum 7. Tag vor dem Veranstaltungstermin der Rücktritt erklärt, reduziert sich der Teilnahmebetrag auf 50 %.
- Bei der Erklärung des Rücktritts bis zum 6. Tag der Veranstaltung oder Nichtteilnahme ohne Erklärung des Rücktritts ist der volle Teilnahmebeitrag geschuldet.

Rücktrittsfolgen bei Online Teilnahme:

- Bei Erklärung des Rücktritts, spätestens am 5. Tag vor dem Veranstaltungstermin entfällt die Pflicht zur Leistung des Teilnahmebeitrags.
- Wird bis zum 2. Tag vor dem Veranstaltungstermin der Rücktritt erklärt, reduziert sich der Teilnahmebetrag auf 50 %.
- Bei der Erklärung des Rücktritts am Tag der Veranstaltung oder Nichtteilnahme ohne Erklärung des Rücktritts ist der volle Teilnahmebeitrags geschuldet.

Im Fall des Rücktritts zu viel geleistete Teilnahmebeiträge erstatten wir innerhalb von 14 Tagen ab Erklärung des Rücktritts auf dem Zahlungsweg ihrer Leistung.

Bitte beachten Sie, dass Sie im Falle eines Rücktritts, die von Ihnen gebuchte(n) Hotelübernachtung(en), Bahntickets, Flugtickets, etc. auch selbst stornieren müssen.

22. Vertretung und Umwandlung in einen Gutschein

Teilnehmende können ihre Teilnahmeberechtigung bis zum Tag der Veranstaltung durch Erklärung in Textform auf Ersatzteilnehmende übertragen oder ihre Teilnahmeberechtigung in einen Gutschein zum gleichen Betrag umwandeln und diesen innerhalb der folgenden 24 Monaten für die Teilnahme an einer anderen Veranstaltung verwenden.

23. Fälligkeit und Zahlung, Verzug, Aufrechnung

Der Teilnahmebetrag versteht sich pro Person und Veranstaltungstermin zzgl. gesetzlicher Mehrwertsteuer.

Sofern keine anderen Zahlungsmodalitäten vereinbart werden, ist die Zahlung mit der Anmeldebestätigung fällig. Wird in der Rechnung ein anderer Termin genannt, so gilt dieser. Wird der Teilnahmebetrag nicht oder verspätet gezahlt, können Teilnehmende von der Veranstaltung ausgeschlossen werden.

Der Teilnahmebetrag ist mit einem für die Veranstaltung angebotenen Zahlungsmittel zu leisten. Der Veranstalter behält sich vor, im Einzelfall bestimmte Zahlungswege auszuschließen. Die Bezahlung durch Übersendung von Bargeld oder Schecks ist ausgeschlossen.

24. Urheberrechte Recht am eigenen Bild

Sämtliche Tagungsunterlagen unserer Veranstaltungen sind urheberrechtlich geschützt. Den Teilnehmenden wird ausschließlich ein einfaches, nicht übertragbares Nutzungsrecht für den persönlichen Gebrauch eingeräumt. Es ist Teilnehmenden und Dritten insbesondere nicht gestattet, die Tagungsunterlagen – auch auszugsweise – inhaltlich oder redaktionell zu ändern oder geänderte Versionen zu benutzen, sie für Dritte zu kopieren, öffentlich

zugänglich zu machen bzw. weiterzuleiten, ins Internet oder in andere Netzwerke entgeltlich oder unentgeltlich einzustellen, sie nachzuahmen, weiterzuverkaufen oder für kommerzielle Zwecke zu nutzen. Diese Bestimmungen gelten auch für die Bild- und Ton- Aufzeichnung der Veranstaltung selbst.

Im Rahmen der Veranstaltung werden gegebenenfalls Video- und Tonaufnahmen der Referenten gemacht. Eine Erfassung der Teilnehmenden ist dabei nicht beabsichtigt. Es kann in Einzelfällen dazu kommen, dass dabei auch Teilnehmende erfasst werden, etwa wenn diese eine Frage an den Referenten richten oder den Erfassungsbereich der Videoaufzeichnung betreten. Diese Erfassung ist für Sie erkennbar. Wenn Sie sich in den Erfassungsbereich begeben, gehen wir davon aus, dass Sie mit der Erfassung Ihrer Person einverstanden sind. Sollten Sie diese Erfassung Ihrer Person nicht wünschen, bitten wir darum, sich nicht in dieser Weise in den Erfassungsbereich zu begeben.

Bei der Veranstaltung werden gegebenenfalls Fotografien oder Videoaufzeichnungen zur Dokumentation der Veranstaltung und Marketingzwecke wie die Bewerbung von Folgeveranstaltungen gemacht. Auch diese Erfassung ist für Sie erkennbar. Wenn Sie in den Erfassungsbereich geraten, gehen wir davon aus, dass Sie damit einverstanden sind. Sollten Sie diese Erfassung Ihrer Person nicht wünschen, bitten wir darum, sich nicht in den Erfassungsbereich zu begeben oder den Personen, die diese Aufnahmen anfertigen einen Hinweis zu geben.

25. Haftung

Wir haften auf Schadensersatz im Rahmen der gesetzlichen Vorschriften nach Maßgabe der nachfolgenden Bestimmungen.

- Unbegrenzt für Schäden aus der Verletzung des Lebens, des Körpers oder der Gesundheit sowie für Schäden, die auf Vorsatz oder grober Fahrlässigkeit durch uns, unsere gesetzlichen Vertreter oder Erfüllungsgehilfen sowie für Schäden bei Nichteinhaltung einer Garantie oder wegen arglistig verschwiegener Mängel.
- Begrenzt auf Ersatz des vertragstypischen, vorhersehbaren Schadens für Schäden, die auf einer leicht fahrlässigen Verletzung wesentlicher Vertragspflichten durch uns oder unsere gesetzlichen Vertreter oder Erfüllungsgehilfen beruhen. Wesentliche Vertragspflichten sind Pflichten, deren Erfüllung die ordnungsgemäße Durchführung des Vertrages überhaupt erst ermöglicht und auf deren Einhaltung der Vertragspartner regelmäßig vertrauen darf.
- Begrenzt auf EUR 15.000 für sonstige Fälle leicht fahrlässigen Verhaltens je Schadensfall.

Sonstige Schadensersatzansprüche der Teilnehmenden sind ausgeschlossen. Die Vorschriften des Produkthaftungsgesetzes bleiben unberührt.

Die Beschränkungen der vorstehenden Bestimmungen gelten auch zugunsten der gesetzlichen Vertreter und Erfüllungsgehilfen, wenn Ansprüche direkt gegen diese geltend gemacht werden.

26. Online-Plattform zur außergerichtlichen Streitschlichtung

Gegenüber Verbrauchern sind wir verpflichtet, auf die Existenz der Plattform zur Online-Streitbeilegung der Europäischen Kommission hinzuweisen, die Sie hier finden <https://webgate.ec.europa.eu/odr>. Wir nehmen an einem Streitbeilegungsverfahren vor einer Verbraucherschlichtungsstelle allerdings nicht teil und sind dazu auch nicht verpflichtet.

27. Anwendbares Recht, Gerichtsstand und Erfüllungsort

Es gilt deutsches Recht unter Ausschluss des UN-Kaufrechts. Soweit Teilnehmende Unternehmen sind, wird als Erfüllungsort und Gerichtsstand Frankfurt vereinbart.

28. Widerrufsrecht

Sie haben das Recht, binnen vierzehn Tagen ohne Angabe von Gründen diesen Vertrag zu

widerrufen. Die Widerrufsfrist beträgt vierzehn Tage ab dem Tag des Vertragsabschlusses.

Um Ihr Widerrufsrecht auszuüben, müssen Sie uns comeed, Sina Reis-Balikcioglu, Albert-Schweitzer-Str.12a in D-65812 Bad Soden (sina.reis@comeed.ch) mittels einer eindeutigen Erklärung (z. B. ein mit der Post versandter Brief, Telefax oder E-Mail) über Ihren Entschluss, diesen Vertrag zu widerrufen, informieren. Sie können dafür das beigefügte Muster-Widerrufsformular verwenden, das jedoch nicht vorgeschrieben ist. Zur Wahrung der Widerrufsfrist reicht es aus, dass Sie die Mitteilung über die Ausübung des Widerrufsrechts vor Ablauf der Widerrufsfrist absenden.

Folgen des Widerrufs

Wenn Sie diesen Vertrag widerrufen, haben wir Ihnen alle Zahlungen, die wir von Ihnen erhalten haben, unverzüglich und spätestens binnen vierzehn Tagen ab dem Tag zurückzuzahlen, an dem die Mitteilung über Ihren Widerruf dieses Vertrags bei uns eingegangen ist. Für diese Rückzahlung verwenden wir dasselbe Zahlungsmittel, das Sie bei der ursprünglichen Transaktion eingesetzt haben, es sei denn, mit Ihnen wurde ausdrücklich etwas anderes vereinbart; in keinem Fall werden Ihnen wegen dieser Rückzahlung Entgelte berechnet. Haben Sie verlangt, dass die Dienstleistungen während der Widerrufsfrist beginnen sollen, so haben Sie uns einen angemessenen Betrag zu zahlen, der dem Anteil der bis zu dem Zeitpunkt, zu dem Sie uns von der Ausübung des Widerrufsrechts hinsichtlich dieses Vertrags unterrichten, bereits erbrachten Dienstleistungen im Vergleich zum Gesamtumfang der im Vertrag vorgesehenen Dienstleistungen entspricht.

Ausschluss des Widerrufsrechts

Das Widerrufsrecht erlischt bei einem Vertrag über die Lieferung von digitalen Inhalten oder der Teilnahme an Veranstaltungen spätestens, wenn wir mit der Ausführung des Vertrags begonnen oder – im Falle einer Veranstaltung – die Leistung bereits durchgeführt haben und Sie

- ausdrücklich zugestimmt haben, dass wir mit der Ausführung des Vertrags vor Ablauf der Widerrufsfrist beginnen und
- Ihre Kenntnis bestätigt haben, dass Sie durch Ihre Zustimmung mit Beginn der Ausführung (bzw. bei Veranstaltungen bei vollständiger Durchführung) Ihr Widerrufsrecht verlieren.

Muster-Widerrufsformular

Wenn Sie den Vertrag nach Maßgabe der vorstehenden Widerrufsbelehrung widerrufen wollen, dann können Sie dieses Formular ausfüllen und an uns zurücksenden. Die Verwendung des Formulars ist aber nicht zwingend.

An

COMEED- medical conferences, meetings & education
Sina Reis-Balikcioglu
Albert-Schweitzer-Str.12 a
D-65812 Bad Soden
Steuer Nummer: 046 860 00 197

Hiermit widerrufe(n) ich/wir (*) den von mir/uns (*) abgeschlossenen Vertrag über die Erbringung der folgenden Dienstleistung:

Gebucht am (*)
Name des/der Verbraucher(s)
Anschrift des/der Verbraucher(s)
Unterschrift des/der Verbraucher(s) (bei Mitteilung auf Papier)
Datum